
Protokoll gruppledarmöte den 12 december 2013 

Närvarande: Jan Jönsson, Birgitte Isberg, Rudy Espinoza, Rebwar Hassan och Kerstin 

Sandström. 

 

 

1. Under året har det varit en hel del felaktigheter i utbetalningen av arvoden. Orsaken 

ligger på serviceförvaltningens hantering. Förvaltningen har påtalat problemet och 

förhoppningsvis kommer det att fungera framåt. Det mesta är rättat men förvaltningen 

går nu igenom om utbetalning av förlorad pensionsersättning saknas, vilket i så fall 

kommer att rättas till. 

2. Broschyren om nämndens arbete och medborgarförslag som förvaltningen tagit fram 

kommer inte att skickas ut till alla hushåll. Informationen sprids på annat sätt bl.a. 

genom månadsannonserna i Södra Sidan.  

3. Med anledning av de båda valen nästa år så bör förvaltningen också sprida information 

om vikten av att rösta. Rebwar föreslog att förvaltningen ska undersöka möjligheten 

till någon slags kampanj inför EU-valet. Förvaltningen kommer att ta kontakt bl.a. 

med EU-kansliet. 

4. Med anledning av att förvaltningen har ett överskott i budgeten så kommer en satsning 

på barnböcker att göras. 700 böcker köps in till förskolorna, öppna förskolor och till 

att dela ut till barn på 127festivalens ”lilla julafton”. Andra satsningar som har varit 

möjliga att göra är bl.a. arbetskläder till personal inom förskola och äldreomsorg och 

viss upprustning på gruppboenden och på Bodholmsplan 2. 

5. Förvaltningen har påbörjat ett arbete med skyltning inom stadsdelen. En viktig insats 

för att göra stadsdelen mer tillgänglig men också för att göra fina platser mer kända. 

6. Omorganisation pågår på medborgarkontoret. Fler samhällsvägledare anställs i syfte 

att förbättra servicen till våra medborgare. Öppettiderna kommer att öka från 18 

timmar i veckan till ca 45 timmar.  

7. Diskussioner om teman för nästa års infonämnder. Exempel på förslag; riktlinjer för 

försörjningsstöd, trygghetsfrågor, äldreomsorgsfrågor på Sätra vård och 

omsorgsboende, bjuda in t.ex. Centrumkompaniet, fastighetsägarföreningen, 

Stockholmshem. Beslutades att alla diskuterar i sina grupper och mailar in idéer till 

Kerstin som sammanställer till nästa gruppledarmöte.  

 

Även på de öppna nämnderna finns önskemål om att bjuda in gäster, t.ex. företrädare 

för fackförvaltningarna. På mötet den 30 januari kommer projektledaren för El 

Sistema och berättar om projektet. 

 

8. Genomgång av kvällens ärenden. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Kerstin Sandström   Jan Jönsson 

Stadsdelsdirektör   Ordförande 


